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MS. MATOIAN: It's always tough. Were there any
Crime Stoppers tips in this case?

MR. HARRISON: There was.

MS. MATOIAN: Okay. And what was that?

MR. HARRISON: Okay. Well, Crime Stoppers tip
had stated that -- that the two of them were seen walking down
to the trailer and went in.

MS. MATOIAN: And was anyone given a reward for
that Crime Stoppers tip after the trial?

MR. HARRISON: There is a good possibility
that -- see, I was the police coordinator --

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: -- of Crime stoppers and all.
I'm thinking that it was done -- that there was a reward given,
yeah.

MS. MATOIAN: Okay. And do you remember who
that person was who called in that tip?

MR. HARRISON: Yeah, I know exactly, but -- I
almost went to jail for refusing to divulge a Crime Stopper
informant. I had a judge that just about locked me up for it.

ROWE COURT REPORTING

919.649.1656
ddrsteno@gmail.com
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Yeah, I know who it is. I mean if you all absolutely have to
know, I --

MS. MATOIAN: It would be very helpful for us if
you feel comfortable telling us.

MR. HARRISON: Well, it was Jeffrey and his
mother.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: Yeah. But like I say, you know,
we ran it through later. It wasn't that they were doing
anything to get a reward. You know, they tried to make a big
deal, the defense tried to, but, I mean, you know...

MS. MATOIAN: So if -- if someone calls in a
Crime Stoppers tip, how would that be documented in the file?

MR. HARRISON: Okay. Okay. If somecne calls
in, the way it's normally done, there would =-- there would be a
report made. It may not say much. It might say that the
caller said such and such. And it would be assigned a caller
code number.

Say, for instance, you called in a crime today and --
and I took the call. And you might say, well, there's a guy
out here carrying a gun and he's threatening people. You --
you don't want to get involved; you don't want to have to be a
witness in court or anything, but your motive for calling could
be one of three things: Money could be a motive. It could be
a family member or it -- it could be a concerned citizen, you

ROWE COURT REPORTING

919.649.1656
ddrsteno@gmail.com



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

23

know, that just wants to report a crime and not be involved as
a witness.

MS. MATOIAN: Do you remember documenting the
call from Jeffrey and his mother?

MR. HARRISON: Right offhand, I don't,.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: Yeah. Yeah. I mean I'm not -- I
don't know -- I'm thinking that -- I'm thinking we did one,
but -- now, that's where I'm not 100 percent.

MS. MATOIAN: Sure.

MR. HARRISON: Or we -- we discussed doing it,
but -- but I'm not totally sure of that, you know.

MS. MATOIAN: And if someone -- and both Jeffrey
and his mother ended up testifying at trial, so they didn't end
up being anonymous by the end of it, correct?

MR. HARRISON: No. No.

MS. MATOIAN: Okay. And so if someone is given
a reward after the trial through Crime Stoppers, is that going
to be documented in the file?

MR. HARRISON: It may be. You know, I don't
know.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: I can't remember. I know we
discussed it with the DA.

MS. MATOIAN: Okay.

ROWE COURT REPORTING
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MR. HARRISON: And we -- we elected probably not
to do that is what I'm thinking.

MS. MATOIAN: And elected not to give the
reward?

MR. HARRISON: ©Not then, you know.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: I -- I think if anything was
done, what it was was down the road, based upon their
cooperation, we may have gave some reward money. I'm thinking.

MS. MATOIAN: So after the trial?

MR. HARRISON: Yeah. I'm thinking, you know.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: Yeah. We discussed it, but I'm
not sure as to how far we went through it, you know. And, of
course, there was no incentive. You know, they -- they
probably didn't even know about Crime Stoppers.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: Yeah.

MS. MATOIAN: And so the -- and I know you said
you were the police coordinator for the Crime Stoppers Program.

MR. HARRISON: Uh-huh.

MS. MATOIAN: So were there -- for that program,
if a reward was given out, would -- not necessarily in the
file, but would the program keep a record of that at any time?

MR. HARRISON: Well, probably at one time, yes.

ROWE COURT REPORTING

919.649.1656
ddrsteno@gmail.com
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MS. MATOIAN: So if that existed, it would -- I
mean it's been 20 years, so maybe it's been destroyed by now,
but if that existed, it would be at the Boone Police
Department?

MR. HARRISON: If it existed. I know -- I'm --
I'm not sure how long we talked about, if it's three years we
would purge stuff.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. HARRISON: Yeah.



STATE OF NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
SUPERIOR COURT DIVISION

COUNTY OF WATAUGA 94 CRS 4929
STATE OF NORTH CAROLINA )
)
V. ) AFFIDAVIT OF
) JEFF HEDRICK
ROBERT CHARLES BRAGG )
)
)

Jeff Hedrick, having appeared before the undersigned notary and first been duly
sworn, deposes and says:

1. I am an attorney duly admitted to the practice of law in North Carolina.
2. I practice law in Boone, NC.
3. I represented Robert Charles Bragg, along with Vincent Gable, and was

Bragg’s attorney during his trial in Watauga County, NC on February 5 through February
26, 1996.

4, Approximately four (4) years ago, I was contacted by someone, apparently
not the North Carolina Innocence Inquiry Commission, regarding my file for this case. I
conducted a search at that time. This search included the following locations: my office
and my off-site storage location on property I own. I was unable to locate my file.

5. I have a few files going back to 1986.

6. On May 5, 2016, I was deposed by Catherine Matoian of the North
Carolina Innocence Inquiry.

7. During the deposition, I was asked about my file. After the deposition, at
the request of the Commission, I agreed to conduct an additional search for my file in this

case,

8. On or about 26 May and twice thereafter, I searched the above locations
for my file in this case. I was unable to locate my file which had been in bankers’ boxes,
labeled with Mr. Bragg’s name, except I did locate in my office a draft of my Court of
Appeals brief for Bragg with my note that it should be put in Bragg’s file in my off-site
storage location.

9. I have retained files, sometimes indefinitely, but due to lack of storage, I
began over five (5) years ago to destroy older files using a shredding service, on-site, for
my older, especially larger files, to make space. Within the past six (6) years, I began



scanning my new files in order to preserve them and allow more space for retained paper
files.

10.  There are no additional locations where my file for this case may be
located.

11.  Thave also contacted Private Investigator Jerry Vaughn, who worked on

this case, about my file. He did not provide any information that was helpful in locating
my file.

12. M. Bragg always maintained that he was innocent of this crime during
my representation,

This the 5 day otqg/,/A e , 2016,
Jeff ednck

Bar umbel 10359
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Sworn to and subscribed before me, thisg" day of ‘QWL,Q_ , 2016.
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STATE OF NORTH CAROLINA

COUNTY OF WATAUGA

STATE OF NORTH CAROLINA

V.

ROBERT CHARLES BRAGG

IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

SUPERIOR COURT DIVISION
94 CRS 4929
)
)
) AFFIDAVIT OF
) VINCENT GABLE
)
)

Vincent Gable, having appeared before the undersigned notary and first been duly

sworn, deposes and says:

1. I am an inactive attorney who was previously admitted to the practice of

law in North Carolina.

2 I practiced law in Boone, NC from{YEARS). /495~ 20607

3. I represented Robert Charles Bragg, along with Jeff Hedrick, in the above
captioned case and was his attorney during his trial in Watauga County, NC on
February 5 through February 26, 1996.

4. On June 20, 2016, I was contacted by Catherine Matoian, Grant Staff
Attorney for the North Carolina Innocence Inquiry Commission regarding my
representation of Mr. Bragg. Ms. Matoian provided me with a copy of Mr.

Bragg’s rights waiver.

//' y \.
(V2 TaES e

5. My recollection is that approximately-(INUMBER) years ago, [ was
contacted by an agency regarding my file for this case. Because my representation
of Mr. Bragg was completed at that time, I sent my file to those individuals. (IF
YOU CAN REMEMBER ANY ADDITIONAL DETAILS REGARDING WHO
REQUESTED THE FILE/WHO YOU SENT THE FILE TO, PLEASE ENTER

THEM HERE).

6. I no longer have any files related to my law practice.

7. There are no additional locations where my file for this case may be

located.

8. Mr. Bragg always maintained that he was innocent of this crime during my

representation.



9. Prior to the above captioned case, I represented Mr. Bragg on other
misdemeanor offenses. Mr. Bragg would admit guilt in some of those offenses.

This the £& day of Ju/;/ , 2016.

Visent Gaby

5 2016.

Sworn to and subscribed before me, this Ay day of __ )ud./u
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STATE OF NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

SUPERIOR COURT DIVISION
COUNTY OF WATAUGA 94 CRS 4929
STATE OF NORTH CAROLINA )
)
' ) AFFIDAVIT OF
) KRISTIN PARKS
ROBERT CHARLES BRAGG )
)
)

Kristin Parks, having appeared before the undersigned notary and first been duly
sworn, deposes and says:

1 I am an attorney duly admitted to the practice of law in North Carolina.
2. [ practice law in Chapel Hill, NC.

3. I was an attorney with North Carolina Prisoner Legal Services (PLS) from
1995 until 2003. During that time, I was assigned the case of Robert Charles Bragg. I
was assigned this case, along with other attorneys, as I was on two extended maternity
leaves during my employment at PLS.

4, When I left PLS I started my own law practice doing capital defense
litigation.

5 After I left PLS, in the fall 0of 2003, I continued to work on Mr. Bragg’s
case.

6. I was contacted by the North Carolina Innocence Inquiry Commission
(Commission), regarding my file for this case. I believe that I previously provided
materials from the file to the North Carolina Center on Actual Innocence (Center) when I
referred the case to them in 2006.

7. I do not recall the exact details of my referral of the case to the Center, but
I remember that I was looking for someone who could handle an innocence claim, since I
was unable to work on the case in private practice. I asked Richard Rosen for advice, and
that is how I found out about the Center.

8. I do not remember taking the original PLS file with me when I left PLS in
the fall of 2003.

9. My recollection is that I was contacted by the Commission in 2011 and
asked to provide any documents that I had in my possession related to the case. This



was limited to some letters with Mr. Bragg, appellate briefs, notes and documents I
obtained from Mr. Bragg’s attorney.

10.

11.

As far as my specific recollections from the case, [ recall:

Contacting the Watauga Clerk of Court to determine if any evidence was
still retained in the case. I was told that the evidence had been destroyed.

. Attempting on several occasions to contact Jeffrey Nelson. I recall that

Mr. Nelson was a young boy who testified to seeing Mr. Bragg and
Kenneth Coffey following the victim. [ can recall going to a residence
that I believed Mr. Nelson resided at and a family member trying to
discourage contact and keep me away from Mr. Nelson. I recall similar
attempts such as this when I tried to contact Mr. Nelson on previous
occasions.

Speaking with one of the lawyers who told me the trial judge that presided
over Mr. Bragg’s trial worried that the jury convicted Mr. Bragg because
Mr. Bragg was homeless and prison would give him a place to sleep and 3
meals a day.

Hiring a private investigator in the case who attempted to locate physical
evidence with the Clerk but was told the same information as I was about
the evidence having been destroyed. The investigator’s name was Jerry
Vaughn. Mr. Vaughn also attempted to locate Jeffrey Nelson. I believe
Mr. Vaughn was upset because PLS had not paid him for some of his
services in the case.

I recall knowing about a Crimestoppers reward that was received by
Jeffrey Nelson or his mother, Rene Nelson but I do not recall how I know
this information. Prior to the Crimestoppers reward, Rene Nelson had an
entirely different story about what happened.

I often bring up this case when speaking with colleagues. I have practiced

criminal law for over twenty years and there are very few cases where I believe in a
client’s innocence, but from all that I have learned about this case and about Mr. Bragg, |
believe in Mr. Bragg’s innocence.

12.

Over the years, | have continued to stay in touch with Mr. Bragg by

writing letters and sending Christmas cards. I do this with several former clients. I know
Mr. Bragg does not have family to help him.

13.

Mr. Bragg always and consistently maintained he was innocent of this

crime during my representation and in the years since.
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This thezg day of n Jb/ $ "'

2 M/L ..,

Kristin Parks
Bar Number 22243

Sworn to and subscribed before me, this 2 day of /QV/(VS 7

,2016.
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19/2016 g Bragg Affidavit - Google Docs

STATE OF NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE
SUPERIOR COURT DIVISION
COUNTY OF WATAUGA 94 CRS 4929
STATE OF NORTH CAROLINA )
)
V. ) AFFIDAVIT OF
) J. PHILLIP GRIFFIN JR.
ROBERT CHARLES BRAGG ) .
)
)

J. Phillip Griffin Jr., having appeared before the undersigned notary and first been
duly sworn, deposes and says:
1. Iam a retired attorney who was admitted to the practice of law in Kentucky in
1975 and in North Carolina in 1985. I was employed by North Carolina Prisoner
Legal Services from 1989 to 2012. o

2. In the course of my work with NCPLS, I was consulted by Robert Bragg and I
investigated his conviction. In the course of that investigation I interviewed Mr. Bragg
and at least one of his trial counsel. ' T S

3. Throughout my investigation, Mr. Bragg strenuously maintained his innocence.

4, On August 14, 2016, I was contacted by Catherine Matoian, Grant Staff Attorney
for the North Carolina Innocence Inquiry Commission regarding my representation of
Mr. Bragg. This Affidavit is submitted pursuant to her request.

5. This Affidavit is based solely upon my present memory, because 1 do not have
any documents or files relating to Robert Bragg.

6. To my knowledge, the file may be with my former employer North Carolina
Prisoner Legal Services or Kris Parks.

.
This the / ' day of /4%}(2'4 s 016

el
e

“James Phillip Geiffin, Jr.
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Bragg Affidavit - Google Docs

Sworn to and subscribed before me, this \4 day of August, 2016,

Cmdecr T ((3ef— [Seal]

Notary Public

My Commission Expires:



STATE OF NORTH CAROLINA IN THE GENERAL COURT OF JUSTICE

SUPERIOR COURT DIVISION
COUNTY OF WATAUGA 94 CRS 4929
STATE OF NORTH CAROLINA )
)
\2 ) AFFIDAVIT OF
) GERALD WILSON
ROBERT CHARLES BRAGG )
)
)

Gerald Wilson, having appeared before the undersigned notary and first been duly
sworn, deposes and says:

1. I am an inactive attorney who was previously admitted to the practice of
law in North Carolina.

2. In 1994 through 1996, I was an Assistant District Attorney in the 24
Judicial District.

8 I was the lead prosecutor in State v. Robert Charles Bragg tried in
Watauga County, NC on February 5 through February 26, 1996.

4. On May 31, 2016, Catherine Matoian of the North Carolina Innocence
Inquiry contacted me regarding my recollection of Crimestoppers tips in this case.

5. My recollection is that a confidential informant in the Robert Charles
Bragg case called in an anonymous tip to Crimestoppers stating that she had seen Robert
Charles Bragg at the home of the victim, Marvin Coy Hartley, on the day of the murder
and that her young son had seen Robert Charles Bragg leaving the home of the victim,
Marvin Coy Hartley, on the day of the murder.

6. This witness agreed to testify and at that point was no longer anonymous.

7. Ms. Matoian told me that the witness’s name is Rene Nelson and her son’s
name is Jeffrey Nelson, but it has been a long time and I do not remember their names.

8. Jim Harrison, the lead investigator in this case for the Boone Police
Department, told me after the trial that this witness would receive a reward through
Crimestoppers.

9. The district attorney file for this case would not contain any information
regarding or record of Crimestoppers rewards given out.
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Thisthe 3 dayof Jup e
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Gerald Wilson
Bar N, /{mber 73 (mactlve)

June

,2016.

Sworn to and subscribed before me, this_{¢ ~day of
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NANCY HORTON (AKA HARMON)

CRIMINAL RECORD

Conviction Jurisdiction DOO Date of Conviction

SIMPLE WORTHLESS WATAUGA 4/9/1993 1/26/1994
CHECK (M)

SIMPLE WORTHLESS WATAUGA 4/17/1993 10/19/1993
CHECK (M)

SIMPLE WORTHLESS WATAUGA 5/11/1993 11/15/1994
CHECK (M)

SIMPLE WORTHLESS WATAUGA 8/14/2003 8/31/2004
CHECK (M)




LINDA RENE NELSON

CRIMINAL RECORD
Conviction Jurisdiction DOO Date of Conviction
ASSAULT AND BATTERY WATAUGA 8/23/2004 12/15/2004
™)




SHAWN VALDEZ

CRIMINAL RECORD
Conviction Jurisdiction DOO Date of Conviction
B&E M) WATAUGA 9/22/1990 4/1/1991
LARCENY (OVER $200) WATAUGA 9/22/1990 4/1/1991
M)
ASSAULT ON A GOVT. WATAUGA 11/20/1992 2/22/1993
OFFICIAL (M)
RESIST/OBSTRUCT WATAUGA 11/20/1992 2/22/1993
PUBLIC OFFICER (M)
INTOXICATED AND WATAUGA 11/20/1992 2/22/1993
DISRUPTIVE (M)
DISORDERLY CONDUCT WATAUGA 7/6/1993 7/30/1993
M)
DWI-LEVEL 5 WATAUGA 5/15/1995 7/27/1995
DWLR WATAUGA 1/14/1996 6/24/1996
AWDW SERIOUS INJURY WATAUGA 9/3/1996 2/19/1997
AWDW INTENT TO KILL WATAUGA 9/3/1996 2/19/1997
OBSTRUCTION OF WATAUGA 9/13/1996 2/19/1997
JUSTICE (M)
POSSESS-NOT MONTGOMERY | NONE 1/24/2013
MARIJUANA (M) (MD) PROVIDED
POSSESS-NOT MONTGOMERY | NONE 1/24/2013
MARIJUANA (M) (MD) PROVIDED
"ASSAULT ON A FEMALE WATAUGA 5/29/2016 6/7/2016
M)




INTERVIEW SHEET

Name: Cherie Lynn Gray
Interviewed by: Det. Jim Harrison and Det. Mark Shook
Location of Interview: XK-Mart

Date: 12/09/94 Time: 0850 hours

Address: 184 Winter Drive, Boone, NC 28607 Sex: Female
Employer: K-Mart, Hwy. 321, Boone, NC 28607 Race: White
Home Phone: 264-6293 Work Phone: 264-1901 Age: 36

88 #: 265-59-3103 DOB: 05/22/58

**********************************************************************

December 8th, Gray stated that she had left work at K-Mart and drove
home and the time was around 5:10 PM and when she got out of her car,
she saw Coy Hartley .going up the steps to his trailer and she said he
had on his green jacket and jeans and he was carrying his walking
stick or maybe something with a brown handle. Cherie went home for
lunch at 12:00 and she said she saw Coy walking up Winter Street
toward his trailer and she waved at him and he waved back at her.
Cherie states that she didn’t see anything by apparently David Doss
and Nancy Horton may have seen something. Cherie said that there is
alot of foot traffic in and out of the trailer park and about three
weeks ago,she had her car speakers stolen out of her car.

Cherie mentioned that Nancy Horton had seen a tall guy with dark bushy
hair and cap walking up towards Coy’s trailer and that was when Nancy
was leaving to go pick up a neighbors child from day care and the time
was around 4:45 PM.

Cherie said that she left home between 6:20 and 6:30 PM to take her
daughter to the skating rink and she recalls seeing lights in coy’s
trailer and the lights looked pretty bright and she saw a couple of
guys walking in and out of the trailer park and one of them had dirty
blond hair with a leather Jacket with things hanging off of it and she
recalls seeing this gquy walking by himself.

Cherie mentioned that a Mr. Hughes came over to Coy’s trailer and they
were good friends and Mr. Hughes would check in on Coy and he drives a
white Berretta. Cherie hasn’t noticed as much traffic in and out of
Coy’s lately. I asked Cherie if she had ever noticed Coy carrying a
billfold and she thinks she had noticed maybe one like a biker carries
with a chain, but not sure. She mentioned that Coy was having water
problems sometime back and Coy came over and got some water from her.
She further advised that she thinks that coy carried his billfold on
his left side.

December 19, 1994 at 11:10 Aﬁ, Det. Shook and myself rode back over to

Winter Street and we spoke with Cherie Gray again. I asked her again
about the time that she came home and she states that she’s pretty

P I Y



Interview con’t (Gray)

sure that she left K-Mart at 5:05 PM and Coy was on his steps with his
stick as she pulled up.

Cherie said that she had seen the Watauga Democrat and the guy, Bragg,
she had seen hin going to Coy’s trailer every few days. I asked

Cherie if she knew Kenneth Coffey and she said that she did ang she
has seen him going to Coy’s also.

Page 2
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INTERVIEW SHEET

Re-Interview

Name: Cherie Lynn Gray _
Interviewed by: Sgt. Jim Harrison
Location of Interview: via Telephone

Date: 10/11/95 Time: 0930 hours
'Address: 184 Winter Drive _ Sex: F
. Boone, NC 28607 Race: W
Employer:  Shadowline Age: 37
Shadowline Dr., Boone, NC 28607 DOB: 5/22/58

Phone: (H) 264-6293 (W) 264-8828
SS Number: 265-59-3103

khkkkkkhhkkkhkhkkdhhhhkhkhdhhhhddhhhdhhhhhdhddddhhhhddhdhhhdhhddhhkdarhdddhds

Upon contacting Cherie Gray, I advised her that at the District
Attorney’s request, that I needed to clarify part of the statement
that she gave concerning seeing two people in the trailer park between
6:20 and 6:30 PM. -

Cherie stated that she was getting ready to take her daughter to the
skating rink and she had looked out of her kitchen window and saw a
white male with collar-length blonde hair, maybe 510", not heavy,
walking down the street toward the highway. She said that he had on a
black leather jacket with chains and "do-dads" hanging off of it and
that was the only thing that really caught her attention and he may
have had blue jeans on. Cherie states that she can’t really remember
anything about the other person, but both guys were walking down the
street, but they were not walking together. Cherie states that she
was gone maybe five minutes and she returned home.

Page 5
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JEFFREY EVERET NELSON

CRIMINAL RECORD
Conviction Jurisdiction DOO Date of Conviction
SIMPLE ASSAULT (M) WATAUGA 10/14/2002 5/14/2003
DISORDERLY CONDUCT WATAUGA 9/22/2004 11/10/2004
M)
SIMPLE ASSAULT (M) WATAUGA 8/1/2005 8/22/2005
DISORDERLY CONDUCT WATAUGA 6/9/2006 9/20/2006
M)
SIMPLE ASSAULT (M) WATAUGA 1/2/2007 9/5/2007
COMMUNICATING WATAUGA 1/2/2007 9/5/2007
THREATS (M)
ASSAULT ON A FEMALE WATAUGA 6/13/2007 9/5/2007
™M)
ASSAULT WITH A WATAUGA 6/13/2007 9/5/2007
DEADLY WEAPON (M)
DWLR WATAUGA 7/5/2007 9/5/2007
DWI-LEVEL 5 WATAUGA 7/5/2007 9/5/2007
RESISTING PUBLIC WATAUGA 8/7/2007 9/5/2007
OFFICER (M)
ASSAULT ON A FEMALE WATAUGA 8/7/2007 9/5/2007
M)
COMMUNICATING WATAUGA 8/7/2007 9/5/2007
THREATS (M)
INTOXICATED AND WATAUGA 8/7/2007 9/5/2007
DISRUPTIVE (M)
SECOND DEGREE WATAUGA 9/1/2008 11/25/2008
TRESPASS (M)
RESISTING PUBLIC WATAUGA 2/9/2009 4/20/2009
OFFICER (M)




INJURY TO PERSONAL WATAUGA 2/9/2009 4/20/2009
PROPERTY (M)

DWLR WATAUGA | 5/26/2010 3/29/2011

RESISTING PUBLIC WATAUGA | 4/29/2011 7/2/2012

OFFICER (M)
POSS. OF DRUG WATAUGA | 4/29/2011 7/2/2012
PARAPHERNALIA (M)
POSS. OF MARIJUANA (M) | WATAUGA | 4/2912011 7/2/2012
RESISTING ARREST (M) JOHNSON 4/13/2014 6/17/2014
(TN)
LARCENY (M) WATAUGA | 8/26/2015 4/29/2016
SIMPLE POSS. SCHEDULE | WATAUGA | 2/17/2016 7/25/2016

VI CONTROLLED
SUBSTANCE (M)




The North Carolina Center on Actual Innocence
PO Box 52446, Shannon Plaza Station, Durham, NC 27717-2446
Innocence_center@law.duke.edu
(919) 613-7241 (center office); (919)489-1184 (home office)

The Innocence Projects® at the Law Schools of
Campbell, UNC-Chapel Hill, Charlotte, Duke, Elon, NCCU, and Wake Forest Universities

January 21, 2008

Mr. Jeffrey Nelson
Box 169
Hoffman, NC 28347

Dear Jeffrey,

I’m sorry to have caught you off guard during our recent visit to Morrison to talk to you
about the Robert Bragg case. I can understand that it is not a topic that you prefer to talk
about.

Jeffrey, the employees and volunteers of The NC Center on Actual Innocence spend our
lives working on cases where we believe someone has been wrongfully incarcerated in
North Carolina’s prisons. Having been in prison, you can understand how awful it must
be for someone who has not committed the crime they were convicted of. I believe that
Robert Bragg is serving a LIFE sentence for a murder that he did not commit. T also
believe that you, and your mother, may have information that can help me to prove Mr.
Bragg’s case.

I know there can be all kinds of pressures that may lead a person to say things about
someone’s involvement in a crime that may not be true. T also understand that as a young
child those pressures are even more intense. People, and the justice system, forgive the
mistakes of children and of others that are put under pressure.

If you have information that might help me to help Mr. Bragg, Jeffrey, please contact me.
I give you my word that life will be better for you if you choose the truth.

Sincerely,

Chris Mumma
Executive Director



The North Carolina Center on Actual Innocence

PO Box 52446, Shannon Plaza Station, Durham, NC 27717-2446
Innocence_center@law.duke.edu
(919) 613-7241 (center office); (919)489-1184 (home office)

The Innocence Projects® at the Law Schools of
Campbell, UNC-Chapel Hill, Charlotte, Duke, Elon, NCCU, and Wake Forest Universities

June 10, 2008

Mr. Jeffrey Nelson
Box 169
Hoffman, NC 28347

Dear Jeffrey,

I was disappointed not to hear from you after our visit and my follow-up letter, although I
guess I’m not surprised. Iknow you are in a difficult position. The words you spoke as
you got up to leave the visitors room were “I was very young.” It is difficult to correct
what we did or said when we were young and did not fully understand the consequences.
It is difficult, but not impossible to correct.

Over the years, I’ve interviewed many young people who have said things that may not
be true. Children are often afraid their parents will get in trouble if they come forward. I
think that you and your mother may be afraid of what will happen if you come forward
with the truth. I’m only interested in proving Mr. Bragg is innocent of the murder he was
wrongly convicted of. I ask you to remember that he is serving a life sentence for a
murder he did not commit.

Again, I’m begging you. If you have any information that might help me to help Mr.
Bragg, please contact me. The address and phone numbers are listed above. I do wish
you the best, Jeffrey, and know in my heart that if you will tell the truth, it will help you
too.

Sincerely,

Chris Mumma
Executive Director



NICHOLAS DAVID GRAY

CRIMINAL RECORD
Conviction Jurisdiction DOO Date of Conviction
INJURY TO PERSONAL WATAUGA 10/18/2002 1/8/2003
PROPERTY (M)
LARCENY (M) WATAUGA 2/1/2005 4/11/2006
POSS. OF DRUG WATAUGA 11/25/2005 4/11/2006
PARAPHERNALIA (M)
POSS. OF SCHEDULE II WATAUGA 1/25/2008 1/30/2009
CONTROLLED
SUBSTANCE (F)
POSS. OF SCHEDULE I1 WATAUGA 1/29/2008 1/30/2009
CONTROLLED
SUBSTANCE (F)
POSS. OF SCHEDULE II WATAUGA 4/11/2008 1/30/2009
CONTROLLED
SUBSTANCE (F)




SHAWN DANIEL DELP

CRIMINAL RECORD

Conviction Jurisdiction DOO Date of Conviction
POSS. OF MARIJUANA (M) WATAUGA | 9/25/1995 10/171995
CARRYING CONCEALED WATAUGA 9/25/1995 10/17/1995

WEAPON (M)
RESISTING PUBLIC WATAUGA 4/20/1996 7/16/1996
OFFICER (M)
POSSESSION OF WATAUGA 6/8/1996 8/1/1996
ALCOHOL <21 YEARS
OLD (M)
SECOND DEGREE WATAUGA 1/28/2007 3/1/2007
TRESPASS (M)
B & E (F) WATAUGA 5/9/1996 5/27/1997
B & E (F) WATAUGA 5/9/1996 5/27/1997
LARCENY AFTER B & E WATAUGA 8/2/1996 5/27/1997
)
B&E (F) WATAUGA 8/2/1996 5/27/1997
POSS. STOLEN WATAUGA 5/9/1996 5/28/1997
GOODS/PROPERTY (F)

LARCENY (F) WATAUGA 8/2/1996 5/28/1997
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State v. Robert Charles Bragg

94 CRS 4929

July 13,2015 2

[The interview commenced on July 13, 2015.]

MS. STELLATO:
you.
MR. NELSON:
MS. MATOIAN:
MR. NELSON:
MS. STELLATO:
MS. MATOIAN:
it works.
MS. STELLATO:
MS. MATOIAN:
MS. STELLATO:
MS. MATOIAN:
MS. STELLATO:
MS. MATOIAN:
MS. STELLATO:
[Pause]
MS. MATOIAN:
MS. STELLATO:
MS. MATOIAN:
MS. STELLATO:
[Indecipherable].
MS. MATOIAN:
MS. STELLATO:

on there now.

Hi, I’'m Sharon, nice to meet

[Indecipherable] .
I'm Catherine.
I'm sick.

Need some help?
[Indecipherable]. This is how
There you go. [Indecipherable].
Here pull it up.

Oh.

[Indecipherable].

There.

Does that have a tape in it?

Yep.

Put it on this.
That’s too high.
Still too high?

Can you point it down?

There we go.

You might be able to put it back

Do you know what I mean?
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State v. Robert Charles Bragg 94 CRS 4929 July 13, 2015 3

MS. MATOIAN: Yeah.
MS. STELLATO: It just gets too
[indecipherable]. Okay. Sorry about that.
Did you push record all ready?
MS. MATOIAN: Not yet, no.
[Pause]
MS. MATOIAN: Okay. Thank you for coming, Mr.
Nelson. My name is Catherine Matoian, and this is Sharon
Stellato. We’re from the North Carolina Innocence Inquiry
Commission. It’s a State Agency that investigates claims of
innocence by people who’ve been convicted of crimes in North
Carolina.
We’'re a neutral State Agency. We do not represent the
prosecution we do not represent any claimants who apply to the
Commission. Our job is simply to investigate and find out the

truth, okay?

MR. NELSON: [No audible response heard].

MS. MATOIAN: All right.

MS. STELLATO: Let me just swear him in real
quick.

MS. MATOIAN: Yep.

MS. STELLATO: If you’ll place your left hand

on the Bible, raise your right hand. Do you swear to tell the
truth, the whole truth and nothing but the truth so help you

God?
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MR. NELSON: Y&s.

MS. MATOIAN: Okay. You have been subpoenaed
here today in the matter of State vs. Robert Charles Bragg.
This case involves the 1994 murder of Marvin Coy Hartley in
Watauga County, North Carolina. Mr. Bragg has been convicted
of this crime and is now claiming innocence.

As I said, the Commission is a neutral fact finding --
investigative agency and we do not represent Mr. Bragg and we
do not represent the prosecution in this case. You’re here
for a deposition because you were a witness during the
original investigation and the Commission was unable to
interview you voluntarily.

I just have a few things to go over with before we begin
so, please know that a deposition is similar to testimony in
Court, you’'re under oath and are expected to answer completely
and truthfully. Do you understand that?

MR. NELSON: Yes.

MS. MATOIAN: Okay. Now, I understand that
you may want to answer questions before I’ve completed them,
but please wait until you hear the entire question before you
answer; do you understand this?

MR. NELSON: Uh-huh (yes).

MS. MATOIAN: Okay. Because inaudible
responses are sometimes difficult to record on the camera can

you please provide audible responses to my questions?
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MR. NELSON: Yes.

MS. MATOIAN: All right. If you don't
understand a question please just let me know and ask me to
clarify. Do you agree to do that if you need to do so?

MR. NELSON: Yes.

MS. MATOIAN: All right. If you do not ask me
to clarify a question I will assume that you understood it and
that you gave a complete response, okay?

MR. NELSON: Yes. Yes.

MS. MATOIAN: All right. After you’ve given
an answer you may remember more information later on in the
deposition that responds to an earlier question. If that’s
the case please stop, tell me that you remember more
information that is responsive to the earlier question and
provide the information. Will you do that?

MR. NELSON: Yes.

MS. MATOIAN: All right. 1If I believe that I
have a document that will help you respond to a question, I’11
label it as an exhibit and ask you to review it. If you
belie&e that I have a document that will refresh your memory
and help you respond to a question please ask to see it and I
will provide it to you if I have it. Do you understand that I
want you to review records that may help refresh your memory
and ask me for any records you believe may help?

MR. NELSON: Yes. I mean, I was a child when
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this happened, you know?

MS. MATOIAN: I understand. Finally, if you
find yourself getting tired at any time during this deposition
please let me know and we’ll talk about taking a break, okay?

MR. NELSON: Yes.

MS. MATOIAN: All right, Mr. Nelson will you

please state your full name for the record?

MR. NELSON: Jeffrey Everette [phonetic]
Nelson.

MS. MATOIAN: And what’s your date of birth?

MR. NELSON: 7/22/85.

MS. MATOIAN: And what’s your current address?

MR. NELSON: Streets of Boone.

MS. MATOIAN: Do you have an attorney in this
matter?

MR. NELSON: No.

MS. MATOIAN: Are you currently under the

influence of alcohol or any drugs whether illegal or

prescription?
MR. NELSON: Yeah.
MS. MATOIAN: Can you list any medications

you're taking?
MR. NELSON: Methadone, yeah.
MS. MATOIAN: Have you drank any alcohol

today?
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MR. NELSON: No.

MS. MATOIAN: All right. Do any of those --
medications impair your ability to remember or testify
completely, truthfully, and accurately?

MR. NELSON: No, I’ve been taking them for
two and a half years, so.

MS. MATOIAN: Okay. Do you currently have a

medical condition that requires ongoing treatment by a

physician?

MR. NELSON: Yeah. It was for my tongue,
yeah.

MS. MATOIAN: Your tongue?

MR. NELSON: Yeah.

MS. MATOIAN: Does it prevent you from giving

truthful, accurate and complete testimony today?

MR. NELSON: No.

MS. MATOIAN: Are there ———-

MR. NELSON: I got my tongue pierced when I
was 16. They hit a nerve in my tongue and I had to have a

tongue operation, and so it’s.

MS. MATOIAN: Okay. Are there any other
circumstances or issues preventing you in any way from giving
truthful, accurate and complete testimony today?

MR. NELSON: No.

MS. MATOIAN: All right. Did you speak with
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anyone about this deposition before today?

MR. NELSON: No. Well, yeah, I mean, I think
you, maybe. Y’all -- somebody went up to New Jersey or
something. You know I was just freaked out because, I mean,
you know, here, I was a child and I was always told not to
talk about it. So, any time anything was ever brought up I
was just, you know.

MS. MATOIAN: And who had askea you not to

talk about it?

MR. NELSON: I mean, Mark Shook, the Sheriff
at the time -- or he was the lawyer at the time. Just the
people that -- when it went -- when all that happened, you

know, and then a few years later someone showed up at my
doorstep and just kept going on, and so, I just was told not
to speak to anyone about anything.

MS. MATOIAN: The person who came to your
doorstep, do you remember who they were?

MR. NELSON: Hell, I don’t know, I mean it
happened more than once, I mean I was in prison and they
showed up and, you know?

MS. MATOIAN: Have you been asked by anyone to
withhold information or -- misrepresent any facts during the
deposition today?

MR. NELSON: No, no.

MS. MATOIAN: All right. How did you know Coy
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Hartley?
MR. NELSON: He lived up the street from me,
at the end of the road. I don’t know how many years I knew

the man. He was just old man that lived in our neighborhood.

MS. MATOIAN: Did you talk to him a lot?
MR. NELSON: Yeah, all of us did; all of us
kids, yeah. I mean, we used to -- you know, he had one eye or

whatever, we used call him One Eye Willy. I mean he was a
nice man [indecipherable].
MS. MATOIAN: Can you please state, in your
own words, what you remember about the day he was murdered?
MR. NELSON: I don’t remember anything.
MS. MATOIAN: Do you remember what you

testified to when you were at trial?

MR. NELSON: No -- that’s what I'm saying. I
—— I -- I don’t know -- remember anything.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. NELSON: If you want to keep asking me
questions, I don’t -- I don’t remember anything. I started

smoking pot at 12 years old [indecipherable].

MS. MATOIAN: I understand. If I gave you a
copy of your interview with police, do you think that would
help refresh your memory as to what happened that day?

MR. NELSON: I mean, I just think it’s fucked

up, I have to go back as a child and like do this. I just
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think it’s just messed up, man.

MS. MATOIAN: I understand.

MR. NELSON: I mean, here I am trying —-
trying to -- not to deal with this. I was told when I was a
kid I would never have to -- have to deal with this again and

then here I am having to do it again as an adult. I don’t
think it’s right.

MS. MATOIAN: I understand. This is a copy of
an interview that took place between you and Detective
Harrison and Detective Shook on December 15th, 1994. Can you
see if that refreshes your memory? And that’s been marked

Exhibit number 1.

[Pause]
MR. NELSON: I don’t remember any of that.
MS. MATOIAN: You don’t remember that?
MR. NELSON: No. [Indecipherable]. I don't

remember any of it. We moved out of the park when I was 11,
you know, 13, 14 I don’t remember and I really never talked to
any of those kids again or anything, I mean, I don’t --——-

MS. MATOIAN: Does it sound accurate to you?

MR. NELSON: ———— I don’t. I -- I mean, I
don’t know. I don’t remember any of this that’s what I'm
saying, you know.

MS. MATOIAN: What kids were you playing with

that day?
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MR. NELSON: Well, I mean it says Eddie and
Steven, but I don’t -- or Nick or somebody, I don’t remember.
I mean, I don’t go back and try to —- you know, my whole life,

I try to think good things that happened to me not bad things
that’s happened in my life. So, I try to just, you know, blow
that off and shit and that’s why I don’t -- you guys or
whoever went to New Jersey were trying to contact my
children’s mother. Supposedly, my mother told you guys that I
lived up there, you know, that’s why I acted the way I did on
the phone is because, you know, I was told not to speak with
anyone all these years and here I am, I have a little record
myself so I'm not trying to, you know, whatever. I try to,
you know, try to do what they say and then you know, so, I
mean.

MS. MATOIAN: How did you know -- or did you
know Robert Bragg and Kenneth Coffey?

MR. NELSON: I don’t know. I don’t remember
them or anything.

MS. MATOIAN: You don’t remember having -- any

interaction with them?

MR. NELSON: No .

MS. MATOIAN: Do you remember --—-—-

MR. NELSON: Yeah I -- I remember Kenneth one
time. I remember [indecipherable] where the Walmart’s at.

MS. MATOIAN: Uh-huh (yes).
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MR. NELSON: Just like, vague shit really
though -- I just remember one time he had like some kid on his
shoulders. I remember him coming around by the trailer there
and he scared me the way he looked at me. I don’t know what
he looks like, I don’t know what —-———

MS. MATOIAN: It scared you the way he had the
kid on his shoulder?

MR. NELSON: Just the way he looked at me was
sort of scary, you know. He just looked kind of scary dude,
but I don’t -- I don’t even know what that man looks like. I
don’t know anything, you know. This was 20 years ago and; I
mean.

MS. MATOIAN: Do you remember going to court
and testifying?

MR. NELSON: Yes, I remember a little bit
going to court, yeah. I don’t remember.

MS. MATOIAN: Has your mom said anything to

you about this murder?

MR. NELSON: Said anything to me about it?
MS. MATOIAN: Uh-huh (yes).
MR. NELSON: No. She said that someone came

and questioned her about it awhile back, and that’s when I got
into it with her because my children’s mother contacted me and
said, you know, that someone was up there. And, you know, I

was with her for six years; never said anything to her about
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it, you know. I just vaguely remember, you know, it happened
and whatever, but I don’t -- I don’t remember anything that
happened, you know. I mean, I had never said anything to her
about it, I don’t know, you know and like the whole thing was
like -- I was a child. How am I gonna pick the phone and call
detectives and do all this and so.

MS. MATOIAN: Have you heard anything about
the murder over the years?

MR. NELSON: No, no. Never -- one time, when
I told you all those people came by as I got older and said,
and it was bullshit, ‘cause I don’t go to parties, but the man
said that I was at a party talking about it or something,

which, I mean, it was bullshit like I said ‘cause I don’t go

to parties. So, I guess he was trying to —-- and then it come
to find out like the dude —— I think it might have been one of
those guys’ daughter or something -- I ran into her and -- and

she was like, “Oh, do you remember me” or whatever. I guess,
like, we’re about the same age or whatever. I don’t know if
maybe she was saying something —- I don’t know -— I don’t.

MS. MATOIAN: You don’t remember what agency -
- I mean did that guy say he was from an agency?

MR. NELSON: It was —-- yeah, it was —-- I mean
I —- it was someone to help —-- one of those guys. I don’t
know who it was. It wasn’t like the police department or

anything, I don’t know, you know. I mean, the first time —-- I
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remember the first time it happened though, my mother called
Mark and he said don’t worry about it don’t talk to him just,
you know, tell him you don’t have anything to say. And so,
following the Sheriff, “I don’t have anything to say,” you
know. So, I moved on with my life and I -— I was a child when
this happened, and so I -- I don’t remember anything, you
know. I mean, some things that when I was a child that --

just weird shit, man. The law is weird.

MS. MATOIAN: Weird having to do with this,
or?

MR. NELSON: With the law? Yeah, in a way.

MS. MATOIAN: Having to deal with this murder?

MR. NELSON: No, I'm just talking about like

—-— like the police wanting to do things like trying to be nice
to you and shit I don’t know. I don’t know. But I don’t want
to deal with it -—- I mean, I’'ve -— I have a record. I don’t
like the cops, I don’t talk to them [indecipherable] all this
time has happened. They kept coming by and shit. I don’t’ —-—
-— I just -—— I don’t want to have to deal with them or -- or
the people that were coming by or anything. I just -- I left

it alone, you know.

I mean, I've got three children of my own. I don’t —- I
haven’t been in trouble in five, six, seven years. I’'m just
trying to move on with my life and then, this shit -- every so

many years I have this come and happen to me. You know, like,
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like leave me the fuck alone, you know. I mean, I was a
child, I don’t -- I don’t remember any of this. I don’t
remember -- hell, I don’t even remember what I did yesterday
really, you know. I slept all day, I'm sick, but I mean I’'m
just saying that you know, I mean, I don’t —— I don’t know. I
don’t know anything. I mean, I don’t know those men really
like that. I don’t know anything.

MS. MATOIAN: You don’t know who killed the
victim?

MR. NELSON: Do I know who killed him? How
do I know —- I didn’t see anybody kill the man. I mean, I
don’t know who killed the man. I mean, it was -— the day it
happened though, is the day my cousin was born. So, you know,
every year that sort of, you know.

MS. MATOIAN: Do you remember someone named
Shawn Delp [phonetic]?

MR. NELSON: Yeah, I remember -- I know Shawn
Delp, yeah.

MS. MATOIAN: Do you remember him testifying
at the trial? |

MR. NELSON: No. I -- I don’t -- I don’t
remember myself testifying, you know. I mean, I mean, I now
the guy; I know Shawn. I know these people in the thing. I
haven’t seen any of them except for one guy in a long time,

Nick. I don’t know. Hell, I didn’t even think I played
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soccer -- I mean I never liked it. When I got oldef I don't -
- so I don’t know. But I played, you know, football and
basketball so I was reading it like why would I play soccer?

MS. MATOIAN: Do you remember receiving
anything or your mother receiving anything for speaking to the
police or testifying?

MR. NELSON: I don’t know if my mother
received anything. I don’t know. I mean, I don’t really get
along with my mother. I don’t really, you know. I didn’t
evenknow she came and talked to you guys until --— ‘cause she’s
—-— she’s like a habitual, pathological liar and so, I don’t —-
I don’t really get along with her too well.

MS. MATOIAN: Are you afraid that she would
get in trouble if you changed your story about what would

happen that day?

MR. NELSON: Who my mother?

MS. MATOIAN: Uh-huh (yes).

MR. NELSON: I don’t -- I don’t know. I
don’t -- there’s nothing to change, you know, that’s the thing

I don’t know anything.

MS. MATOIAN: Are you afraid that you would
get in trouble if you changed your story of that day?

MR. NELSON: I was a child, I didn’t do
anything wrong. I don’t have nothing to change, you know.

There -- they -- I mean, I remember like, some things that,
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you know -— I don’t know.
MS. MATOIAN: What things?
MR. NELSON: I’'m just trying to think really

hard because I remember like right around when this happened
or after, you know, [indecipherable] or whatever. I remember
[indecipherable] they took me to a basketball game,
professional basketball game, Carowinds, it’s like a water

park thing, but I mean, I don’'t —-———

MS. MATOIAN: Who did that?

MR. NELSON: I don’t know who it was.

MS. MATOIAN: Was it law enforcement?

MR. NELSON: It wasn’t like a -- I mean, it

wasn’t any uniformed officer or anything, it wasn’t anyone

that I knew there that I talked to before or [indecipherable]

I don't ———-

MS. MATOIAN: But he worked for law
enforcement?

MR. NELSON: I don't know if he did or not.
I don’'t know. He’s —— ‘cause I was so little, so I don’t know

like if it was someone who that was 25 or 19, I don’t
remember, you know. But, yeah, I mean like front row seats, I
remember that shit, ‘cause I have pictures and stuff, you
know.

MS. MATOIAN: Did you know why they were

taking you to these events?
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MR. NELSON: No. I had no idea but it -- it
was fun, so I didn’t care.

MS. MATOIAN: Do you remember getting a new
bike around that time?

MR. NELSON: I have no idea. I remember the
game though.

MS. MATOIAN: Do you remember getting a
basketball hoop around that time?

MR. NELSON: Hell, I don’t know, did I? I
don’t know. I mean, I —— I -- when I was a child that age,
you know, I’d worked for my uncle at this meat market. He'’s
dead now. He passed away of cancer year before last, but I
would go there after school and work and I’d buy my own things
I worked for at that young age, you know. I bought a little
scooter when I was like 12, saved my money but -- no, I just -
- I do remember them taking me to the basketball game and

Carowinds and like some water park thing —--—-

MS. MATOIAN: But you don’t remember —--—-
MR. NELSON: ———— on different days.
MS. MATOIAN: You don’t remember who these

people were?

MR. NELSON: - No. I just remember they used
to tell me it was one of their friends [indecipherable].

MS. MATOIAN: Who told you it was one of their

friends?
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MR. NELSON: One of the people that work with
him or something -- Mark.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. NELSON: How I remember is -- I have

pictures of the game and stuff still this day, you know, and
so it’s like —-- you look at shit like that, you can’t forget
something like that if you look at it, you know. But it
brings back memories like that. de, it was like around that
time and shit. It’s just weird.

MS. MATOIAN: Do you remember them talking to
you about Mr. Hartley’s murder?

MR. NELSON: Who?

MS. MATOIAN: When you were going to these

events and going to the basketball game?

MR. NELSON: No, they didn’t talk about
anything.

MS. MATOIAN: No?

MR. NELSON: No, they were like this —-- I

remember they were saying that it was friend or something —-
that it was their friends I remember, but it was like -- say
maybe like now that I’m an adult I can say like a -- to like
an intern type deal, somebody like that.

MS. MATOIAN: I just want to be clear, you’re
saying that Detective Shook told you that the person taking

you to the basketball game and Carowinds and the water park;
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that was his friend?

MR. NELSON: Or like you know, something like
that. I mean, I don’t know his exact words, but I mean it was
-- and it wasn’t anyone that worked for the law enforcement.
I didn’t —-- like, it wasn’t a cop or —— I don’t know, man, it
was like one time it was this younger lady and it was like a
gentleman like two -- two of the times I think it was a guy
took me and then there was a lady that took me one time.

MS. MATOIAN: Okay.

MR. NELSON: I mean, all that shit, I -- I
just wanted to be straight up, you know, ‘cause you know, so.
Do you have some water or something? I have some nasty shit
built up in my throat, I’'m sick [indeciphefable].

MS. STELLATO: There’s a Coke machine if you
want to get some money [indecipherable].

MS. MATOIAN: There’s a machine, I don’t kﬁow
if it’s on this floor or the first floor?

MS. STELLATO: It’s on this floor.

MR. NELSON: I'm sorry, I just -- I’ve got
like strep or something. 1I’m gonna have to go the doctor
today.

MS. STELLATO: [Indecipherable]. 1It’s fine.

MR. NELSON: I'm gonna have to go to the
doctor today. But no I —--——-

MS. MATOIAN: Do you have more cash
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[indecipherable]?

MS. STELLATO: Do I not have enough cash?

MS. MATOIAN: I don’t know where it is.

MR. NELSON: [Indecipherable].

MS. MATOIAN: Is it in this thing or in your
wallet?

MS. STELLATO: It should be in my wallet.
[Indecipherable].

MR. NELSON: See, and when I got, like a

little older, he used to like harass me and shit. Mark did.
He used to harass me.

MS. MATOIAN: Harass you about what?

MR. NELSON: Like he would just like stalk
and like harass me about shit, man. Like -- like, one time he
stopped, came over there to my mother’s -- I was probably
maybe in my early 20’s and said that -- tried to say that I
was supposed to have like some big drug deal going on, like I
was supposed to have a bunch of cocaine. You know they came
in there and tore my car apart and I’'m like, what; are you
crazy? And then like -- he would just harass me, man. I just
thought it was weird, you know, I’m older and then —-- then he
gets fired for sexual harassment and then things started like
coming out like damn this dude might be crooked or something,
you know. Then, thank God he got fired or whatever happened,

but I don’t, you know.
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MS. MATOIAN: He got fired from the Sheriff’s
office?

MR. NELSON: Yeah —-- or I don’t know if he
got fired or whatever but he got in trouble for sexual
harassment; I mean something happened. I don’t know if he got
fired or what happened but he’s gone.

MS. MATOIAN: When he would come harass you,
when you were in your 20’s, would he say anything about Mr.
Hartley'’s murder?

MR. NELSON: No. No, no he just -- just
weird shit, man. That’s when, you know, little things then
when I got older I started looking back on things but man, you
know. Like I look at it as, I mean, why would anyone want a
child to be involved in something like this? Why -- why even
—-— why would you want him through something like this, you
know?

MS. MATOIAN: And when you say why would
someone -- involve a child in this, are you talking about your
mother, are you talking about police?

MR. NELSON: I'm —— I'm talking about who
like -- like why —- like, I feel like you tell someone
som